
	

Gjeving	Vel	

	
Medlemsmøte	og	innkalling	til	ekstra	ordinært	årsmøte.	

Torsdag	16.november	kl.	19:00	

Avholdes	på	Gjeving	grendehus.	

	

Innhold:	

Foredrag	om	Gjeving	v/Håkon	Haugland,	historiker.	

Nytt	fra	Vellet.	

Pause	med	kaffe	og	kake.	

Ekstra	ordinært	årsmøte	kl.	20:30	

Sak:	Beslutning	om	nytt	bryggeanlegg.	

	

Vel	møtt!	

Styret.	

	

	
	

	

	

	



Medlemsmøte/ekstraordinært	årsmøte	i	Gjeving	Vel	–	REFERAT	

	

16	Nov.2017,	kl.19.00-21:15	

Møtet	fant	sted	på	grendehuset.	

Tilstede	fra	styret:	Arne	Martin	Gjøseid,	Marit	Marcussen,	Morten	Lindvik,	Frode	Hansen,	
Nina	Sperre	Nilsen,	Alf	Anders	Frydendal,	Hans	Petter	Gangdal,	Åse	Karin	Røsås.	(alle)	

Det	var	ca.	fremmøtte	70	personer.	

Arne	Martin	ønsket	velkommen	og	informerte	om	dagens	agenda	

	

Foredrag	ved	Håkon	Haugland		

Han	holdt	et	45	minutters	foredrag:	Gjeving	fra	gård	til	sjøfartsbygd.	Han	tok	for	seg	
perioden	fra	1500	tallet	og	frem	til	1900.		

Et	flott	og	innholdsrikt	foredrag	som	gav	mange	nye	opplysninger	om	Gjeving.	

	

Nytt	fra	Vellet:	

Organisasjonskartet:	

Arne	Martin	informerte	om	hvordan	Vellet	og	komiteer	var	bygd	opp.	Det	kom	et	spørsmål	
fra	salen	angående	17.mai	komiteen	om	hvor	den	var	organisert	og	om	hvor	kontoen	var	
plassert.	Styret	skal	få	sjekket	ut	dette.	

	

Trafikk	sikkerhet:	

Hans	Petter	fortalte	om	arbeidet	som	er	gjort	inkludert	kontakt	med	kommune,	busselskap	
og	veivesenet.	Får	forhåpentligvis	en	befaring	med	veivesenet.	

Gangfelt	lys	ved	Bergendalskrysset	er	noe	som	jobbes	med.	

Veien	til	Rota,	fartsgrense	og	utbedring	er	noe	som	skal	ses	på.	

Fra	salen	fremkom	det	ønske	om	skilting	av	fortauene,	at	sykling	er	tillatt	der.	

	

Informasjon	om	Lingard	skutesamling:	

Tore	Bjørn-Hansen,	Arne	Os	og	Jan	Marcussen	fortalte	om	fremdriften	ved	det	nye	bygget.	
Dette	er	et	fantastisk	prosjekt	og	som	kommer	til	å	bli	en	berikelse	for	Gjeving.	Det	ble	også	
fortalt	at	de	nå	har	klart	å	få	tak	akterpartiet,	i	original	stand,	fra	skuten	Lingard	i	fra	
sjøfartsmuseet.	Dette	har	medført	at	de	har	gjort	byggetekniske	endringer	for	å	få	dette	inn.	



Dette	vil	ikke	påvirke	de	utvendige	godkjente	planene.	Fremmøtte	viste	stor	entusiasme	og	
applauderte	høyt!		

	

Ekstraordinært	årsmøte:	Omhandlende	kun	flytebryggene.	

Morten	informerte	om	planene:	

Den	nye	flytebryggen	ved	«båtbyggeriet»	får	ca	60	plasser,	mot	25-30	nå.	Flytebryggen	som	
nå	ligger	på	Nybrygga	kortes	noe	og	flyttes	til	Rotstranda.	Lyngørbeboere	trenger	20	plasser.	
Det	blir	ca	10	nye	plasser	til	Gjeving	beboere	i	forhold	til	det	gamle	bryggeanlegget.	

«Eivinds	brygge»	blir	ikke	utbedret	i	denne	omgang.	Spørsmål	om	«Eivinds	brygge»	
angående	brukere	og	parkeringsplassene	ble	tatt	opp	fra	salen.	Dette	vil	bli	sjekket	ut	og	
forslag	vil	bli	fremlagt	senere.	

Det	ble	lagt	frem	kostnadsoverslag	for	bryggene	og	kostnader	for	eiere.	

Planene	og	investering	ble	godkjent	av	det	ekstra	ordinære	årsmøte.	Det	var	ingen	
motforestillinger	til	dette	og	det	ble	gitt	mye	ros	for	en	god	løsning	som	er	utarbeidet	av	
bryggekomiteen	og	bryggeinvesteringskomiteen.	

	
Hans	Petter	Gangdal	
referent	

	


